
            ROMÂNIA
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
MUNICIPIUL CARANSEBEŞ
      CONSILIUL LOCAL
                                                                   PROCES VERBAL

        Încheiat astăzi, 10.07.2023 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş prin Dispoziţia nr. 434/04.07.2023 a Primarului municipiului Caransebeş, prin care se 
propune ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din data de 
10.07.2023
        În conformitate cu dispoziţiile art.133, alin.(1) si art.134, alin.(1), lit.a), alin.(2), convocarea 
Consiliului Local s-a făcut în scris, prin grija Secretarului municipiului Caransebeş, precizându-se 
data, ora, locul desfăşurării şedinţeisi proiectul ordinii de zi a acesteia.
Proiectul ordinii de zi a fost adus la cunoştinţa locuitorilor municipiului Caransebeş prin mass-media 
locală şi prin afişare la sediul Consiliului Local al municipiului Caransebeş.
       La şedinţă participă Primarul municipiului Caransebes,  Secretarul General al municipiului 
Caransebeş, Ana Bratu si sunt prezenti 17 consilieri locali, absentand motivat domnul Stefaroi Iulian 
Vlad.
      De asemenea, sunt prezenţi şi reprezentanţi ai mass-media locală.
      Şedinţa este publică şi lucrările se desfăşoară în limba română.
      Secretarul municipiului Caransebes constată că sunt îndeplinite condiţiile art.137, alin.(1) din 
OUG nr.57/2019 privind Codul Administrativ,şedinţa Consiliului Local fiind legal constituită.

                                                              PROIECTUL ORDINII DE ZI

             al sedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş, din data de 10.07.2023.

  1.- Alegerea președintelui de ședință al Consiliului Local al municipiului Caransebeș pe o perioadă 
de 3 luni.

  2.- Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din  
data de 10.07.2023.

  3.-  Aprobarea  procesului-verbal  al  sedintei  extraordinare  a  Consiliului  Local  al  municipiului  
Caransebeş, convocata de indata in  data de  26.06.2023.

  4.- Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind cadrul, modalitatea şi criteriile de  
analiză  şi  soluţionare  a  cererilor  de  atribuire  a  locuințelor  pentru  tineri  construite  prin  ANL,  
administrarea, exploatarea şi închirierea acestora în Municipiul CARANSEBES.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                   Prezintă: Comisia de specialitate nr. 1

  
  5.- Proiect de hotarare  privind preluarea în proprietatea privată a municipiului Caransebeș a terenului  
situat  în  intravilanul  municipiului  Caransebeș,  identificat  în  CF nr.  45.827 Caransebeș,  nr.  cad.  45.827 în  
suprafață de 215 mp, categoria de folosință arabil.

                                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.1



  6.-  Proiect  de  hotarare  privind  preluarea  in  proprietatea  privata  a  municipiului  Caransebes,  a  
imobilului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 44.640 Caransebeș, nr.  
cad. 44.640 în suprafață de 1.084 mp, categoria de folosință arabil.

                                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

  7.-  Proiect  de  hotarare  privind  preluarea  in  proprietatea  privata  a  municipiului  Caransebes,  a  
imobilului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 44.639 Caransebeș, nr.  
cad. 44.639 în suprafață de 37 mp, categoria de folosință arabil.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.1
            
  8.-  Proiect  de  hotarare  privind preluarea  in  proprietatea  privata  a  municipiului  Caransebes  a  
imobilului situat in municipiul Caransebes, identificat prin CF nr. 44.690 Caransebeș, nr. cad. 44.690,  
în suprafață de 165 mp, categoria de folosință arabil.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                            Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

  9.-  Proiect  de  hotărâre  privind preluarea  in  proprietatea  privata  a  municipiului  Caransebes,  a  
imobilelor situate in municipiul Caransebes, identificate în CF nr. 46.021 Caransebeș, nr. cad. 46.021  
în suprafață de 73 mp, categoria de folosință arabil si în CF nr. 46.022 Caransebes, nr. cad. 46.022 în  
suprafață de 77 mp, categoria de folosință arabil.

                                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

   10.- Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al municipiului  
Caransebes a  imobilelor înscrise în CF nr. 39.639 Caransebeș, nr. cad. 39.639 în suprafață de 5.000  
mp și CF nr. 39.640, nr. cad. 39.640, în suprafață de 5.000mp, având categoria de folosință pășune.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                   Prezintă: Comisia de specialitate nr. 1

   11.- Proiect de hotărâre privind vânzarea prin licitație publică deschisă cu oferte în plic închis a  
unui imobil-teren identificat în CF nr. 45667 Caransebeș, în suprafață de 131.980 mp proprietatea  
municipiului Caransebeș, domeniul privat.

Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                   Prezintă: Comisia de specialitate nr. 1

  12.- Proiect de hotărâre privind  asocierea și participarea Municipiului Caransebeș în calitate de  
membru asociat în cadrul  Asociației Grupul de Acțiune Locală Caransebeș.

   Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                   Prezintă: Comisia de specialitate nr. 4

  Punctul 13. – Întrebări.Interpelari.
  Punctul 14.- Diverse.

  



Punctul 1. Alegerea președintelui de ședință al Consiliului Local al municipiului Caransebeș pe o 
perioadă de 3 luni.
Domnul Paica Simion propune ca presedinte de sedinta pe o perioada de 3 luni, pe doamna Bistrean 
Sanda-Ionela.
Se supune la vot propunerea făcută  și se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 2. Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş 
din data de 10.07.2023.
Domnul Primar propune completarea ordinii de zi cu 2 proiecte de hotarare: 
1.- Proiect de hotărâre privind  trecerea din domeniul privat în domeniul public a unor terenuri din 
intravilanul municipiului Caransebes, care fac obiectul proiectului „Revitalizare și amenajare spații 
verzi în municipiul Caransebeș”.
2.- Proiect de hotărâre privind darea în administrare către Clubul Sportiv Municipal Caransebeș, a 
imobilelor situate în municipiul Caransebeș, înscrise în CF nr. 43618 Caransebeș, CF nr. 37860 
Caransebeș, CF nr. 44804 Caransebeș, CF nr. 43328 Caransebeș, proprietatea municipiului 
Caransebeș.
Se supune la vot completarea ordinii de zi cu proiectele mai sus mentionate și se aproba în unanimitate  
de voturi din cei prezenti.
Se supune la vot ordinea de zi cu completarile aduse și se aproba în unanimitate de voturi din cei 
prezenti.
Punctul 3. Aprobarea procesului-verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş, convocata de indata in  data de  26.06.2023.
Se supune la vot procesul- verbal și se aproba în unanimitate  de voturi din cei prezenti.
Punctul  4. Proiect  de  hotarare  privind aprobarea  Regulamentului  privind  cadrul,  modalitatea  şi  
criteriile de analiză şi soluţionare a cererilor de atribuire a locuințelor pentru tineri construite prin  
ANL, administrarea, exploatarea şi închirierea acestora în Municipiul Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.
Punctul 5. Proiect de hotarare privind preluarea în proprietatea privată a municipiului Caransebeș a 
terenului situat în intravilanul municipiului Caransebeș, identificat în CF nr. 45.827 Caransebeș, nr. cad. 45.827  
în suprafață de 215 mp, categoria de folosință arabil. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba în unanimitate  de voturi din cei prezenti.
Punctul 6. Proiect de hotarare privind preluarea in proprietatea privata a municipiului Caransebes, a 
imobilului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 44.640 Caransebeș, nr. 
cad. 44.640 în suprafață de 1.084 mp, categoria de folosință arabil.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.
Punctul 7. Proiect de hotărâre privind preluarea in proprietatea privata a municipiului Caransebes, a 
imobilului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 44.639 Caransebeș, nr. 
cad. 44.639 în suprafață de 37 mp, categoria de folosință arabil.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.
Punctul 8. Proiect de hotărâre privind preluarea in proprietatea privata a municipiului Caransebes a 
imobilului situat in municipiul Caransebes, identificat prin CF nr. 44.690 Caransebeș, nr. cad. 44.690, 
în suprafață de 165 mp, categoria de folosință arabil.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 9. Proiect de hotărâre privind preluarea in proprietatea privata a municipiului Caransebes, a 
imobilelor situate in municipiul Caransebes, identificate în CF nr. 46.021 Caransebeș, nr. cad. 46.021 
în suprafață de 73 mp, categoria de folosință arabil si în CF nr. 46.022 Caransebes, nr. cad. 46.022 în 
suprafață de 77 mp, categoria de folosință arabil.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 10. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului Caransebes a  imobilelor înscrise în CF nr. 39.639 Caransebeș, nr. cad. 39.639 în 
suprafață de 5.000 mp și CF nr. 39.640, nr. cad. 39.640, în suprafață de 5.000mp, având categoria de 
folosință pășune.
Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.



Punctul 11. Proiect de hotărâre privind vânzarea prin licitație publică deschisă cu oferte în plic închis 
a unui imobil-teren identificat în CF nr. 45667 Caransebeș, în suprafață de 131.980 mp proprietatea 
municipiului Caransebeș, domeniul privat.
      Domnul Pasat Aurel întreabă dacă s a stabilit rezerva la Legea  165/2013.
      Domnul Primar spune ca va verifica și ca ii va comunica acest aspect.
      Domnul Dascalu Valentin spune ca terenul este situat în zona declarata investitionala, aceste 
terenuri sunt doar pentru investitori.
      Domnul Curelea Dragoş Constantin spune  că  apreciaza  prezenţa acestei societăţi serioase la 
Caransebeş, firma oferind locuri de muncă bine plătite şi pe o perioadă destul de îndelungată, și ca ar 
fi dorit să găsească la dosar şi un plan de investiţii elaborat de TMD Friction.
      I se da cuvantul domnului Adrian Moldovan director SC TMD FRICTION SRL
     Ţinând cont de ceea ce va apărea în Certificatul de urbanism, doar o parte din cele 13 hectare se 
pot folosi pe partea de construcţii, noi putem merge pe un maxim de 60 la sută, deci cele 13 hectare 
devin practic maximum 7 sau 6, iar după ce mai tăiem parcări şi drumuri vedem că ne ducem undeva 
către 5, deci cam atât se poate construi efectiv din suprafaţa asta. Pot să vă mai spun că planurile sunt  
întinse pe mai mulţi ani, 2028, 2030, 2033, 2035, care prevăd dezvoltări succesive. Dezvoltările 
înseamnă capacităţi de producţie, înseamnă hale. Şi atunci, ţinând cont de cât teren are TMD în 
momentul de faţă au fost două achiziţii, una în 2007 şi una  în 2016 şi pentru ce poate reprezenta firma  
noastră  în industria materialelor de fricţiune, aceste terenuri nu mai sunt suficiente. In ceea ce 
priveşte locurile de muncă, acestea vor fi mult mai multe decât există în momentul de faţă, suprafeţele 
cumpărate urmând să fie ocupate cu diverse spaţii de producţie, acest proces de dezvoltare începând, 
de fapt, din anul 2020.
     În 2007, hala de producţie avea undeva la 12.000 mp. În momentul de faţă am venit cu o adiţie de 
alţi 6.000 mp, deci practic s-a mărit cu 50 la sută suprafaţa destinată producţiei. Au fost cele trei 
extinderi, trecute prin toate procesele de avizare şi de construcţie, şi tot în curs de derulare se află şi o 
altă investiţie, care, la fel, are legătură nu cu prezentul TMD, ci cu viitorul TMD, aceasta fiind staţia 
de transformare, în diverse faze de avizare, inclusiv aici, la Consiliul local. Această staţie de 
transformare nu-şi are sensul fără ceea ce urmează, pentru că are o capacitate mult mai mare decât 
ceea ce consumă TMD-ul în momentul de faţă. La fel, au fost începute discuţii pentru mărirea cotei de 
gaz furnizate şi, de asemenea, TMD a început colaborarea cu Universitatea de la Reşiţa. În acest fel, 
forţa de muncă va fi mai înalt calificată decât cea de acum, este o colaborare clară, parafată prin 
contract. Noi am făcut şi un test, în urmă cu trei, patru ani, am avut o colaborare cu liceul de la Oţelu 
Roşu, la fel, ca să poată copiii din zona şcolilor profesionale sau din partea tehnică a liceului să facă 
practica la noi, să vadă ce înseamnă o fabrică, să vadă ce înseamnă TMD, în ideea că după ce vor 
termina liceul poate vor să se angajeze la firma noastră.
       La nivelul societăţii există creionat un plan, necomunicat încă, pentru a realiza acelaşi tip de 
colaborare cu liceele din Caransebeş, precum şi cu cele din Oţelu Roşu. Motivul acestei iniţiative este 
acela că, derulând planul de investiţii pe o durată mai lungă, se doreşte să se ajungă la o forţă de 
muncă mai înalt calificată decât cea existentă în prezent.
Domnul Primar face propuneri pentru comisia de evaluare: domnul Rafa Vasile- Iulian și doamna 
Boncia Natalia Cosmina în calitate de reprezentanti ai consiliului local în comisia de evaluare și  
domnii Corduneanu Marian și Paica Simion ca membrii supleanti în comisia de evaluare.
Se supune la vot numirea domnului Rafa Vasile Iulian și se  aproba cu majoritate de voturi din cei 
prezenți, cu 16 voturi ,,pentru”,  iar domnul Purdescu Alin -Sebastian nu voteaza.
Se supune la vot numirea doamnei Boncia Natalia Cosmina și se  aproba cu majoritate de voturi din 
cei prezenți, cu 16 voturi ,,pentru”, iar domnul Purdescu Alin -Sebastian nu voteaza.
Se supune la vot numirea domnului Corduneanu Marian și se  aproba cu majoritate de voturi din cei 
prezenți, cu 16 voturi ,,pentru”,iar domnul Purdescu Alin -Sebastian nu voteaza.
Se supune la vot numirea domnului Paica Simion și se  aproba cu majoritate de voturi din cei prezenți, 
cu 16 voturi ,,pentru”, iar domnul Purdescu Alin -Sebastian nu voteaza.



Se supune la vot proiectul de hotarare cu completarile si se aproba cu majoritate de voturi din cei  
prezenți, cu 15 voturi ,,pentru”,o abținere din partea domnului Pasat Aurel, iar domnul Purdescu Alin  
-Sebastian nu voteaza.
Punctul 12. Proiect de hotărâre privind  asocierea și participarea Municipiului Caransebeș în calitate  
de membru asociat în cadrul  Asociației Grupul de Acțiune Locală Caransebeș.
Domnul  Todorescu  Lazar  propune  pe  doamna  Craciunescu  Emanuela  Iconia  ca  reprezentant   al  
municipiului Caransebes în Consiliului Director al GAL. 
Se  supune  la  vot  propunerea  și  se  aproba  cu  majoritate   de  voturi  din  cei  prezenti,  cu  15 
voturi ,,pentru”, iar doamna Ponetchi Maria și doamna Bistrean Sanda Ionela nu voteaza .
Se supune la vot proiectul de hotarare cu propunerea facauta si se aproba cu majoritate de voturi din  
cei prezenți, cu 15 voturi ,,pentru” iar doamna Ponetchi Maria și doamna Bistrean Sanda Ionela nu  
voteaza .
Punctul 1 peste ordinea de zi. Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul privat în domeniul 
public a unor terenuri din intravilanul municipiului Caransebes, care fac obiectul proiectului 
„Revitalizare și amenajare spații verzi în municipiul Caransebeș”.
Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 2 peste ordinea de zi. Proiect de hotarare privind  darea în administrare către Clubul Sportiv 
Municipal Caransebeș, a imobilelor situate în municipiul Caransebeș, înscrise în CF nr. 43618 
Caransebeș, CF nr. 37860 Caransebeș, CF nr. 44804 Caransebeș, CF nr. 43328 Caransebeș, 
proprietatea municipiului Caransebeș, 
Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 13. Întrebări.Interpelari
Punctul 14.Diverse.

Domnul Dragomir Cristian spune ca la CSM ar trebui sa fie o strategie de functionare si de 
dezvoltare , acolo, antrenorii au contract de activitate sportiva, majoritari sunt antrenorii pensionari.
Domnul Primar spune ca e si normal sa fie astfel de contracte pentru ca ei nu pot fi angajati ca 
functionari publici, nici nu am avea posibilitatea sa infiintam posturi. 
Domnul Curelea Dragos spune ca a fost in spatiile aflate deasupra cofetariei din centru si acolo este 
tavanul prabusit si trebuie intervenit de urgenta.
Domnul Primar spune ca doreste sa initieze un proiect cu biroul cadastru, de scoatere la  vanzare a 
spatiilor respective.
Doamna Bistrean Sanda - Ionela spune ca au avut amndament la buget anul trecut, ca o parte din bani  
să fie mutați pentru repararea clădirii, dar trebuiau acte, au discutat cu domnul director Liviu Jigoria 
care a spus ca spațiul nu este al Primariei,  ci a Statului Roman. 
Toate cladirile au fost vândute, nu este o soluție sa vinzi cladirile vechi, ele trebuie sa rămână ale 
orașului.
Domnul Curelea Dragos spune ca în clădirea unde este punctul de lucru pentru permise și 
inmatriculari auto , ploua, trebuie să se refaca acoperișul, sunt și sunt gunoaie.
Domnul Paica Simion spune ca a primit documentatia solicitata privind amfiteatrul, cheltuilelile de la 
ruga și cea de la SPIR, cu câinii comunitari.
Domnul Paica spune ca, din ce a citit a constatat ca sunt prea mulți bani și anume 40 .000 lei pentru 
câini și nici mâncare nu primesc decât de la voluntari.
Domnul Primar spune ca în contract nu este specificata hrana cainilor, ei  primesc 400 lei ca sa l ia.
Noi ii ținem acolo, sunt mulți care vor sa i ia înapoi.
Domnul Paica Simion spune ca nu este de acord cu aceste sume.
Domnul Primar spune ca dacă se găsește alta firma mai ieftină sa -i aducem, nu are nimic împotriva.
Domnul Paica Simion spune ca este prea mare suma de 12.000 de lei la amfiteatru.
Domnul Primar spune ca s-a lucrat acolo, partea de banci care este la SPIR, iar partea de zidarie nu o  
face SPIR, nu este o suma mare.
Domnul Litiu din Balta a făcut o sesizare cu terenul lui pe care intra oile.



Domnul Viceprimar spune ca știe despre ce este vorba.
Domnul Paica spune ca domnul Capeti solicita un spațiu pentru repararea televizoarelor.
Domnul Primar spune ca este totuși Casa de Cultura, nu putem inchiria așa.
Domnul Paica Simion spune ca a citit  documentele de la ruga și ca sunt niște sume mai mari și ca și 
ar fi dorit să fie doamna director, ca sa poată discuta.
Domnul Primar spune ca actele au fost trimise și dacă e vreo problema o găsește ANAF ul. Ce parare 
aveți cum a ieșit ruga , la oameni le a plăcut? 
Domnul Curelea Dragos spune ca este un prim pas ca am primit actele și crede ca aceste paranghelii 
ar trebui să se termine.
Domnul Primar spune ca nici el nu a fost de acord cu ruga anul trecut.
Domnul Paica Simion intreaba de ce nu au venit și cantareti locali.
Domnul Primar spune ca au mai fost Olanii , Dani Olan  a fost invitat , nu poți sa chemi de fiecare 
data artistii locali, I am promovat la toate rugile. 
Domnul Corduneanu Marian spune ca Maria Hurduzeu a încasat 600 lei iar Scorpion 52.000 de lei, 
dar este o diferența.
Domnul Primar spune ca asta este cota.
Domnul Dragomir Cristian spune ca doamna director are deschideri foarte mari și la nivel național și 
ca ar trebui să ne pună pe gânduri folclorul banatean de chici. Ori facem un folclor autentic,  să facem  
o orchestra, sa facem dansatori, este o diferența intre formatii care merita.
Domnul Viceprimar ridica problema referitoare la parcarea din Piața, unde considera ca ar trebui să 
fie cel puțin primele 15 minute gratuit si nu este specificat în regulament.  Propunerea este sa 
completam regulamentul, cum spuneți dumneavoastră?
Domnul Primar spune ca și când ești la Timisoara, prima data te uiți unde parchezi.
Ieri ,primul lucru la Piața,  m am dus sa plătesc. La noi nu este obișnuit omul sa plătească. Este ok și 
15 minute.
Domnul Paica Simion spune ca este mult 1000 lei.
Domnul Primar spune ca toată lumea are telefon și poate plati cu sms.
Domnul Viceprimar spune ca la Termoconstruct pe locurile de parcare sunt taxiuri, ei au doar 2 locuri 
și au nevoie de minim 4 locuri. Pe cele 2 locuri de parcare ale lor se afla tot timpul taxiuri.
Domnul Primar spune ca Termoconstruct a fost primul, dar este prost pozitionat.
Domnul Viceprimar spune ca cetatenii de pe strada Viile  Vechi solicita să se puna măcar piatra pe 
drum, ca sa poată  sa ajungă acasă. 
Acoperișul la Spital, intrarea la Urgența, nu s-au rezolvat.
Domnul Primar a fost cu cei de la SMURD și trebuie lift exterior, pentru rampa și scări s a făcut o 
proba iar unghiul de înclinare este mare. Vom pune lift pe colțul spitalului.
Domnul Viceprimar spune ca pe strada Simion Barnutiu este un podet care lipsește de 2 ani, de 
6m/1m. La fiecare ploaie se inunda casele, rigola este închisă.
Domnul Curelea Dragos solicita o promisiune pentru când se vor pune tiglele la permise?
Domnul Primar o să încerc sa vorbesc cu directorul SPIR, Isac Daniel.
Domnul Primar spune ca are de făcut doua informari, prima este referitoare la vizita in Israel, pentru 
infratirea cu orașul Ariel . Urmează să ne întoarcă și ei vizita la Caransebes, primarul lor este spre 
final de mandat, ii așteptam spre sfârșitul verii, începutul toamnei, după care în Consiliul Local vom 
veni cu proiectul de hotărâre , cu avizele de Ministerul de Externe, pentru infratire .
Alt lucru despre care doresc sa discutam, este Spitalul.
Domnul Primar spune acum, axa de finanțare ar putea fi accesată până la 75 de milioane de euro.
Există o oportunitate de finanțare, am discutat cu un secretar de stat la București, fie de construire a 
unuia nou, fie de renovare a actualului spital, sumele sunt între 5 și 75 de milioane de euro. Vreau să 
discutăm aici pe care din cele două variante să acționăm. Sunt spitale mai mici, cum e Oțelu sau 
Oravița, care fac SF și rezultă că au nevoie de 5 milioane de euro. 



Noi sau Consiliul Județean, care avem spitale mult mai mari, ne putem gândi fie la reabilitare totală, 
30-50 de milioane de euro,  fie la construire , care poate duce chiar și la peste 75 de milioane de euro, 
cu tot cu dotări. Ideea e pe ce să ne axăm, ?
Doamna Bistrean Sanda  spune ca la noi reabilitare înseamnă ceva ,,cârpit”. Iar domnul Cristian 
Dragomir spune ca să poți face o medicină performantă îți trebuie altceva, să lăsăm specialiștii, că noi  
ne dăm cu părerea. 
 Dascălu Valentin  spune ca  ne-ați dat temă de casă, o să venim cu un răspuns.
Domnul  Liviu Jigoria, director Direcția Strategii, spune ca, construirea unui spital  nou înseamnă 
demolarea acestuia. Plus că, la spital s-au făcut investiții, sunt proiecte europene, care trebuie ținute 5 
ani, altfel dăm banii înapoi, nu putem să-l dărâmăm. Eventual, să extindem cu vreo secție, mai ales că 
avem Spitalul Bora, secția de Infecțioase, în mijlocul orașului.
Domnul Viceprimar spune  că ar merge pe renovarea actualului spital.
Domnul Primar spune  că acest răspuns trebuie cât mai repede, pentru că termenul de depunere este 
luna septembrie și până atunci trebuie pregătit studiul de fezabilitate.
Domnul Viceprimar spune ca noi nu avem o sala de sport ca la Resita.
Domnul Primar spune ca Resita le a reabilitat prin proiecte europene și ca noi avem sali de sport la 
licee.
Domnul Dascalu spune ca Lugojul are doua sali de sport și acum o construiește și pe cea de a treia.
        Doamna Bistrean Sanda - Ionela  multumeşte colegilor consilieri pentru prezenţă, apoi declară 
închise lucrările şedinţei. Şedinţa a fost publică si s-a incheiat la ora  15.10, drept pentru care s-a 
încheiat prezentul proces- verbal într-un singur exemplar.
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